



Statistics
Canada

Statistique
Canada

Price: Canada, \$4.00, \$40.00 a year
Other Countries, \$5.00, \$50.00 a year

Prix: Canada, \$4.00, \$40.00 par année
Autres pays, \$5.00, \$50.00 par année

GYPSUM PRODUCTS

PRODUITS DE GYPSE

April 1987

Avril 1987

TABLE 1. Production, Factory Shipments and Stocks of Gypsum Products, Canada, 1986 and 1987

TABLEAU 1. Production, livraisons et stocks des usines de produits de gypse, Canada, 1986 et 1987

	1986		1987	
	April Avril	Year-to-date Total cumulatif	April Avril	Year-to-date ¹ Total cumulatif ²
square metres - mètres carrés				
Plain wallboard - Panneaux muraux ordinaires				
Production	23 977 309	92 877 240	26 922 379	108 802 048
Factory shipments - Livraisons des usines	24 801 690	92 361 903	27 417 221	107 835 482
Factory stocks (end of month) - Stocks des usines (fin du mois)	5 343 502	...	5 676 103	...
Wallboard overlaid with vinyl or other material - Panneaux mureaux à surface appliquée avec vinyle ou autre matériaux				
Production	270 494	957 593	284 779	1 082 129
Factory shipments - Livraisons des usines	270 620	950 833	269 907	1 039 340
Factory stocks (end of month) - Stocks des usines (fin du mois)	126 074	...	155 856	...
Sheathing - Revêtements				
Production	246 957	984 959	182 390	786 411
Factory shipments - Livraisons des usines	302 501	918 800	180 674	741 078
Factory stocks (end of month) - Stocks des usines (fin du mois)	111 081	...	134 020	...

¹ Data may contain revisions to previous contributing period(s) and represent an updated cumulative. ... figures not appropriate or not applicable.

¹ Ces données peuvent contenir des révisions aux périodes précédentes et représentent un cumulatif mis-à-jour. ... n'ayant pas lieu de figurer.

Note: Data may not balance due to accounting adjustments, etc.

Nota: Les données ne correspondront peut-être pas en raison des rectifications apportées à la comptabilité, etc.

Production of gypsum wallboard (excluding wallboard overlaid with vinyl) excludes production for further use in the manufacture of gypsum wallboard overlaid with vinyl when the same company is making both products.

La production de panneaux muraux (sauf les panneaux muraux revêtus de vinyle) ne comprend pas la production pour usage futur dans la fabrication des panneaux muraux revêtus de vinyle quand la même compagnie fabrique les deux produits.

Industry Division

Division de l'industrie

June 1987

Juin 1987



1010538000

TABLE 2. Production and Factory Shipments of Joint Filler Compounds, Canada, 1986 and 1987

TABLEAU 2. Production et livraisons des usines de bouche-pores à joint, Canada, 1986 et 1987

	1986		1987	
	April	Year-to-date	April	Year-to-date ¹
	Avril	Total cumulatif	Avril	Total cumulatif ¹
kilograms - kilogrammes				
Production				
Dry powder - En poudre	1 661 099	6 538 155	1 694 055	7 661 617
Ready mixed - Préparé	10 668 056	35 906 814	12 263 567	46 959 051
Shipments - Livraisons				
Dry powder - En poudre	1 808 585	6 659 152	1 843 782	7 723 319
Ready mixed - Préparé	10 718 733	35 538 629	11 584 105	46 608 125

¹ Data may contain revisions to previous contributing period(s) and represent an updated cumulative.

¹ Ces données peuvent contenir des révisions aux périodes précédentes et représentent un cumulatif mis-à-jour.

Note:

This report reflects the experience of the respondent firms listed in the December 1986 report, plus any deletions or additions since then. Change(s) this month:

Nil.

Commodity coverage is approximately 100%.

Nota:

Le présent rapport traduit l'activité des entreprises répondantes énumérées dans la livraison de décembre 1986, compte tenu des suppressions et des additions. Changement(s) ce mois-ci:

Néant.

Le champ d'observation est à près de 100% de la production.